




Lähettäjä:                                 Jari Pykäläinen 
Lähetetty:                                maanantai 30. tammikuuta 2023 22.18
Vastaanottaja:                        Kirjaamo_Lahti
Aihe:                                          Valtuustokysymyksen allekirjoittaminen
 
Hei,
 
Tämän iltaisessa valtuuston kokouksessa oli kiertänyt valtuutettu Ripatin jättämä valtuustokysymys. Lista ei kuitenkaan kiertänyt allekirjoittaneen penkkirivistössä eikä ilmeisesti kaikissa muissakaan.
Olisin halunnut ja haluan edelleen allekirjoittaa ko. valtuustokysymyksen. Onnistuuko näin sähköposti-ilmoituksena allekirjoitus? Mikäli kyllä niin minun nimeni voi lisätä listaan.
 
 
Terveisin
 
Valtuutettu Jari Pykäläinen
Liike Nyt
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